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Europese Parlements 
Verkiezingen 
 
Op 6 juni waren de verkiezingen.  

Helaas is de uitslag voor ons niet 

gunstig. In de peilingen leken we 1 

zetel te halen, maar helaas is dit dus 

niet gelukt. 

We hebben in de 10 dagen voor de 

verkiezingen op een aantal plekken 

geflyerd. We hebben goede 

gesprekken gevoerd, mensen 

overgehaald en stof tot nadenken 

gegeven.  

We hadden graag meer willen 

flyeren en in het City hebben we 

helaas niet kunnen staan, er waren 

te weinig mensen die wilden of 

konden helpen. 

Kadergroep  

De eerste kadergroep avond had 

een kleine opkomst, maar het was 

gezellig! We hebben twee delen 

gekeken van de serie De Muiterij. 

Er volgde een mooie discussie onder 

het genot van een drankje en een 

nootje. 

Het smaakt naar meer, de volgende 

kaderavond zal op 5 juli zijn. Hoogst 

waarschijnlijk zullen we dan de 

laatste twee delen kijken. De 

afleveringen van deze serie zijn 

afzonderlijk goed te kijken. Rede te 

meer om op 5 juli aan te sluiten. 

Dit zal met een mail nog verder 

gecommuniceerd worden.  

We hopen dat je er bij bent! Hoe 

meer zielen hoe meer vreugd. 

 

ALV en BBQ 

Op zaterdag 29 juni vindt onze 

inmiddels supergezellige bbq plaats. 

Het zal weer plaatsvinden in 

Sentrum70, tijdstip waarschijnlijk 

17.00 uur 

Voorafgaand aan de bbq houden we 

eerste onze ALV, waar een gedeelte 

van ons bestuur (her)kozen zal 

worden. De uitnodiging en agenda 

zijn  inmiddels per mail verstuurd. 

Dus geef je snel op! 

Mocht je je kandidaat willen stellen 

voor het bestuur, meld dit met een 

motivatie z.s.m. zodat wij dit zo snel 

mogelijk kunnen bespreken in het 

huidige bestuur. Het bestuur zal 

namelijk bij meerdere aanmeldingen 

een voordracht doen van de 

kandidaten welke zij het meest 

geschikt vinden. 

We hopen dat je je aanmeldt, want 

ook dit wordt weer een gezellige 

avond. We hebben namelijk Jimmy 

Dijk uitgenodigd! We hebben helaas 

nog geen bevestiging gekregen, 

maar geen bericht…… 

Zorgbuurthuis 
 
Op 25 mei vond de eerste 
wijkmiddag plaats in D’Ekker. De 
opkomst was groot! Mensen waren 
nieuwsgierig, hadden veel vragen en 
een het grootste deel was 
enthousiast! 
Inmiddels hebben zich een aantal 
mensen gemeld om mee te gaan 
denken om dit mooie plan vorm te 
gaan geven. 
 
 
 
 

Het plan is om na de zomervakantie 
(september) voor de eerste keer bij 
elkaar te komen. Dit zal ook nog via 
de nieuwsbrief gemeld worden. 
 
Mocht je interesse hebben om mee 
te denken, dan ben je natuurlijk van 
harte welkom! Hoe meer input, hoe 
beter. Je hoeft daarvoor niet persee 
uit de wijk te komen. 

 
Verkeersoverlast 
Hertgang/Dom 
 

Er is momenteel even geen nieuws. 
 

Intentie verklaring 
Eindhoven en ASML 
 
Gemeente Eindhoven en ASML 
hebben een intentieverklaring 
getekend voor uitbreiding van 
20.000 arbeidsplaatsen in de buurt 
van Eindhoven Airport. We hebben 
hier met een aantal lokale SP 
afdelingen over gesproken en zijn 
tot de conclusie gekomen dat dit 
eigenlijk niet wenselijk is, zolang de 
basis voorzieningen in de basis niet 
eens op orde zijn. Hiermee 
bedoelen we, huisvesting, 
gezondheidszorg, openbaar vervoer 
en nog een aantal zaken. Hoe 
moeten we dan 20.000 mensen en 
hun gezinnen hier gaan huisvesten? 
De mensen die nu hier in de 
omgeving wonen hebben nu al veel 
moeite om aan een huis te komen, 
wachtlijsten in de gezondheidszorg 
zijn enorm, de bus slaat de kleine 
dorpskernen over, want deze zijn 
niet rendabel voor de buitenlandse 
investeerders. En ga zo maar door. ( 
dit was wat er in de vorige 
nieuwsbrief stond) 
 
 
 



 

 

 
Afgelopen week is de voorzitter op 
uitnodiging van Pvd A/GL naar een 
bijeenkomst geweest voor de 
inwonders van Veldhoven-Dorp. De 
avond was bedoeld voor de 
wijkbewoners om hun zorgen te 
uiten over het plan van uitbreiding. 
Dezelfde zorgen werden hier geuit 
als in de bijeenkomst in Eindhoven, 
ook gemeente Veldhoven heeft 
geen pasklare oplossingen. Ze 
denken met de 2.6 miljard euro heel 
veel op te lossen, maar er ontbreken 
toch aardig wat onderwerpen in het 
verhaal. 
Afgelopen week heeft de SP in de 
Eindhovense raad een amendement 
ingedient om te zorgen dat de basis 
eerst op orde komt voordat er een 
positief besluit gaat komen over de 
komst van ASML in Eindhoven. 
 

Formatie nieuwe 
regering 
 

Nou er lijkt eindelijk schot in te 
komen en de bedoeling is dat de 
nieuwe regering eind juni op het 
bordes zal staan met de koning. 
Of we er beter van gaan 
worden….Laten we met z’n alle de 
handen in een slaan en samen er 
voor zorgen dat SP sterker wordt. 
Jimmy Dijk doet behoorlijk zijn best, 
maar hij kan het niet alleen. Daar 
heeft hij ons, de leden voor nodig. 
Dus ga het gesprek aan met familie, 
vrienden, buren en kennisen en haal 
ze over om lid te worden. Alleen 
samen kunnen we de wereld een 
beetje mooier maken en dat kan 
met een grote SP! 
 

Leden mutaties 
 
Helaas moeten we melden dat 
Doortje van de Ven in december is 
overleden. Helaas kregen wij dit 
bericht pas deze week. Zij is een 
aantal jaren lid geweest. 
Ook hebben we een opzegging van 
Carla Verweij, zij is helaas 

opgenomen wegens ernstige 
dementie. Zij heeft vorig jaar nog op 
de lijst van de Provinciale 
Verkiezingen gestaan. 
Verder helaas nog wat opzeggingen. 
Gelukkig mogen we ook nog een 
nieuw lid verwelkomen. Je kunt met 
haar kennis maken op de ALV en de 
BBQ! 
 
Ideeën? 
 
Heeft u ideeën of tips voor ons? 
Laat het ons weten. 
Zou u graag een keer in gesprek met 
ons willen?  
Laat het ons weten 
Kent u mensen die bij de SP passen, 
maar nog geen lid zijn? 
Laat het ons weten! 
 
Wij zijn bereikbaar op: 
sp.secretarisveldhoven@gmail.com  
veldhoven@sp.nl 
Telefoon: 06-57682029/06-
23417764 
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